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BR.0002.7.2013       

P R O T O K Ó Ł  NR   XXX/13 
Z XXX SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 5 września 2013r. 
 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 
Zakończenie obrad: godz. 17:10 
Stan radnych:  15 
Obecnych na sesji:  15  
 
W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek    Wójt Gminy 
2. Marcin Zając    Zastępca Wójta 
3. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy  
4. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy  
5. Krzysztof Bugla  Radca Prawny 
6. Adolf Jarkowiec Kierownik Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty 
7. Kazimierz Steć Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 
8. Piotr Czajkowski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska  
9. Agnieszka Senterkiewicz  Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami  
10. Piotr Kowalski Inspektor ds. geodezji i gospodarki 

nieruchomościami  
11. Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności   
 
 
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XXX sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 
Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  
 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz poinformował, że radni otrzymali porządek 
obrad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad.  
 
Wójt złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 
nieruchomości położonej we wsi Klaudyn stanowiącej własność Gminy, 

2) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej  nr  
ew. 626/8 położonej we  wsi Borzęcin Duży  w  drodze  przetargu  
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w porządku obrad dzisiejszej sesji jest punkt 
dotyczący rozpatrzenia skargi na działalność Wójta, w dniu 30 sierpnia Skarżąca wycofała 
swoją skargę. W związku z tym złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 11.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie swój wniosek o zdjęcie z porządku 
obrad punktu 11.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych 
(1 radny nie brał udziału w głosowani).   
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Wójta o rozszerzenie porządku 
obrad o punkt: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 

nieruchomości położonej we wsi Klaudyn stanowiącej własność gminy” 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że temat: „Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości położonej we wsi Klaudyn 
stanowiącej własność Gminy” wprowadza jako punkt 7 porządku obrad a temat 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Wójta o rozszerzenie porządku 
obrad o punkt: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

oznaczonej nr ew. 626/8 położonej we wsi Borzęcin Duży w drodze przetargu” 

 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że temat „Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej  nr  ew. 626/8 położonej we  wsi Borzęcin 
Duży w drodze przetargu” wprowadza jako punkt 8, pozostałe tematy zmieniają kolejność. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XXIX sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym.   
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie najmu części nieruchomości oznaczonej nr 

ew. 41 stanowiącej własność gminy położonej we wsi Wojcieszyn. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 

nieruchomości położonej we wsi Klaudyn stanowiącej własność gminy. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr 

ew. 626/8 położonej we wsi Borzęcin Duży w drodze przetargu. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości 

położonych w miejscowości Janów. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienie Gminy Stare Babice do 

projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX „ Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1 „Wyrównywanie szans 
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edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych w systemie 
oświaty”, Poddziałanie 9.1.2 „Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o 
utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic usług  edukacyjnych”. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 
2011r 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody stanowiącego 
drzewo w miejscowości Lipków gmina Stare Babice. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Stare 
Babice na 2013 rok. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Stare Babice na lata 2013-2020. 

15. Zapytania radnych. 
16. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski i informacje. 
18. Zakończenie obrad. 

 
3. Przyjęcie protokółu z XXIX sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali projekt protokółu z XXIX sesji 
Rady Gminy, nikt nie zgłosił uwag w związku z tym poddał go pod głosowanie. 
 
Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z XXIX sesji Rady Gminy, przy 
obecności 15 radnych. 
 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− przekazał do Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej informację o sposobie 
rozpatrywania przez Radę Gminy sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy oraz udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
gminy za 2012 rok, 

− przekazał Wójtowi wezwanie do usunięcia naruszenia prawa uchwałą nr VIII/55/11 Rady 
Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 2011 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Babice złożone przez mieszkańców 
Wierzbina, z prośbą o przygotowanie projektu uchwały – temat ten jest w dzisiejszym 
porządku obrad, 

− otrzymał pismo od radnych: Stanisława Lesisza, Tomasza Szuby, Dariusza Sobczaka 
dotyczące rozważenia możliwości obniżenia o 50% opłaty za wywóz nieczystości dla 
dwóch grup mieszkańców: grupa pierwsza to seniorzy powyżej 75 roku życia, grupa 
druga to rodziny wielodzietne z trojgiem lub większą ilością dzieci, radni proponują 
opracowanie regulaminu pomocy aby pomoc otrzymali, tylko Ci którzy tej pomocy 
potrzebuję. Pismo przekazał wszystkim radnym w materiałach na sesję, pismo to 
otrzymał także Wójt Gminy, 

− otrzymał do wiadomości pismo od Stowarzyszenia Klaudyn dotyczące stanu dróg oraz 
odwodnienia wsi – pismo  skierowane jest do Wójta Gminy, 
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− otrzymał pismo od mieszkańców osiedla Kampinos w Lipkowie dotyczące zmiany zapisów 
§ 2 punkt 3 w Uchwale Nr XXV/253/13 w sprawie częstotliwości wywozu śmieci 
segregowanych i niesegregowanych od właścicieli domów jednorodzinnych, pismo 
skierował do Wójta oraz do Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa i 
radnej z okręgu wyborczego, 

− otrzymał pismo od mieszkańca Latchorzewa w sprawie zmniejszenia opłaty za wywóz  
śmieci – pismo skierował do Wójta Gminy celem zajęcia stanowiska oraz do wiadomości 
radnym, 

− otrzymał ze Szkoły Głównej Gospodarstwa Wiejskiego, Wydział Leśny pismo dotyczące 
ochrony przyrody w Lasach Państwowych do roku 2030 , Wydział zwraca się do radnych 
o udzielenie informacji na temat proponowanych zmian i kierunków przyszłych działań w 
zakresie ochrony przyrody i gospodarki w Lasach Państwowych, link do ankiety znajduje 
się na stronie internetowej - pismo przekazał radnym, 

− otrzymał dwa pisma od mieszkańców Klaudyna dotyczące zażalenia na nieodbieranie 
śmieci, sprawę przekazał Wójtowi Gminy, 

− otrzymał od skarżącej pismo dotyczące wycofania skargi na działalność Wójta, 

− otrzymał z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie skargę na działanie Dyrektora 
Gminnego Gimnazjum w Koczargach Starych, do Regionalnej Izby Obrachunkowej 
wpłynęła skarga od pracownika Gimnazjum dotycząca działalności Dyrektora I Gminnego 
Gimnazjum w Koczargach, Prezes RIO zgodnie z właściwością skargę przekazał Radzie 
Gminy, działając zgodnie z dyspozycją § 13 pkt. 9 Statutu Gminy skargę przekazał Komisji 
Rewizyjnej w celu  przygotowania opinii w zakresie zarzutów w skardze, 

− otrzymał od Wojewody Mazowieckiego skargę na działania pracowników Urzędu Gminy i 
Wójta Gminy, do Wojewody Mazowieckiego wpłynęła skarga od mieszkańców gminy 
Stare Babice w przedmiocie zaniedbania i nienależytego wykonywania działań przez 
zatrudnionych urzędników i Wójta Gminy Stare Babice, Wojewoda zgodnie z 
właściwością skargę przekazał Radzie Gminy, po zapoznaniu się z treścią skargi, biorąc 
pod uwagę przepisy kodeksu postępowania administracyjnego skargę przekazał zgodnie 
z właściwością Wójtowi Gminy, z uwagi że skarga dotyczy działalności pracowników 
Referatu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, ponadto sprawa skarżących jest w 
toku postępowania administracyjnego, w związku z powyższym nie mogą mieć w tym 
przypadku zastosowania przepisy art. 229 Kodeksu postępowania administracyjnego, 
ponieważ właściwości organów regulują przepisy szczególne, mające pierwszeństwo w 
stosowaniu, organem właściwym do rozpatrzenia skargi jest organ przed którym toczy się 
postępowanie (art. 236 kodeksu postępowania administracyjnego), 

− złożył  do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa 
wniosek o zwołanie posiedzenia Komisji z udziałem Komendanta Policji i Komendanta 
Straży Gminnej w celu omówienia spraw z zakresu bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie gminy oraz współpracy Komendy Powiatowej policji ze Strażą 
Gminną. Posiedzenie Komisji jest niezbędne z uwagi na zmianę na stanowisku 
Komendanta Powiatowego Policji, 

− zwołał  wspólne posiedzenia Komisji w celu omówienia projektów uchwał do XXX  sesji 
Rady Gminy 

− podjął działania do zwołania XXX sesji Rady Gminy 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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Wójt Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− uczestniczył w dorocznym szkoleniu organizowanym przez Wojewodę Mazowieckiego  
z zakresu obrony kraju, obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego;  

− przeprowadził konsultacje z dyrektorem Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w 
sprawach dotyczących dróg wojewódzkich w naszej gminie;  

− odbył naradę roboczą z Komendantem Powiatowym Policji dla Powiatu Warszawskiego 
Zachodniego;  

− przeprowadził naradę ws. powiązań komunikacyjnych parkingu przy sklepie Lidl w 
Latchorzewie;  

− podpisał porozumienie ws. opracowania studium wykonalności dla powiązania 
komunikacyjnego końcowej stacji drugiej stacji metra z Sochaczewem;  

− przeprowadził szereg narad z kierownictwem firmy SITA prowadzącej od 1-go lipca 
odbiór odpadów od mieszkańców gminy ws. eliminowania błędów w  świadczeniu tych 
usług;  

− przeprowadził naradę z przedstawicielem Stowarzyszenia Misji Afrykańskich w Borzęcinie 
Dużym ws. zakupu nieruchomości gminnych,  

− zorganizował naradę ws. udzielenia pilnej pomocy rodzinie z Klaudyna, która ucierpiała w 
skutek pożaru ich domostwa,  

− uczestniczył w naradzie wójtów, burmistrzów i Starosty Powiatu Warszawskiego 
Zachodniego z Komendantem Powiatowym Policji, która dotyczyła planowanych zmian 
organizacji policji w powiecie;  

− podpisał akt notarialny na zakup nieruchomości w Borzęcinie Dużym;  

− zwołał posiedzenie zespołu ds. budowy gimnazjum celem otwarcia i oceny ofert biur 
chcących przystąpić do konkursu architektonicznego na koncepcję i projekt  szkoły;  

− przeprowadził naradę z grupą mieszkańców Klaudyna ws. budowy kanału 
odwadniającego ulicę Krzyżanowskiego;  

− przeprowadził negocjacje z właścicielami gruntów w Latchorzewie w ws. odszkodowania 
za grunt pod drogę;  

− przeprowadził konsultacje ws. nowych rozwiązań w prowadzeniu oświaty;  

− podpisał porozumienie z Prezydent m.st. Warszawy. ws. Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych w obszarze metropolitalnym Warszawy;  

− przeprowadził kolejną turę negocjacji ws. zakupu działek pracowniczych w Zielonkach;  

− uczestniczył w naradzie wójtów, burmistrzów i Starosty Powiatu Warszawskiego 
Zachodniego w sprawach  bieżących; 

− odbył nadzwyczajne posiedzenie Wspólników GPK Eko-Babice sp. z o.o. ws. wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości.   

 
W dalszej części Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z podjętych zarządzeń w okresie 
międzysesyjnym tj. od  27 czerwca 2013 do 5 września 2013. Poinformował, że w tym 
okresie podjął 28 zarządzeń, które realizowane są w sposób następujący: 
1) w sprawie zmiany zarządzenia Nr 2/2013 dot. wykonania uchwały budżetowej Gminy 

Stare Babice na 2013 rok w związku z uchwałą Nr XXIX/299/13 Rady Gminy Stare 
Babice z dnia 27 czerwca 2013 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 
2013 rok – zarządzenie realizowane w toku roku budżetowego 2013; 

2) w sprawie zmiany do Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Stare Babice –
dokonał zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Urzędu w następujący sposób: w Ref. 
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami zwiększył zatrudnienie o 0,5 etatu w związku ze 
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zwiększeniem  prac w zakresie scalenia gruntów oraz w Referacie Gospodarki 
Komunalnej zwiększył  zatrudnienie o 0,4 stanowisko ds. infrastruktury technicznej i 
nadzoru inwestycyjnego - etat w związku ze zwiększeniem prac remontowo- 
budowlanych; 

3) w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych 
do sprzedaży – podał do publicznej wiadomości na okres 21 dni wykaz  nieruchomości  
przeznaczonej do sprzedaży  w drodze przetargowej, wykaz dotyczy  działek położonych 
w Borzęcinie Dużym: działki  o pow. 3026 m2  za kwotę  726 000 zł (netto) , oraz działka o 
pow.  360 m²  za kwotę 73 000 zł. netto;  

4) w sprawie ogłoszenia ustnego przetargu nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 
gminnych i powołania Komisji Przetargowej – ogłosił przetarg dwóch nieruchomości 
niezabudowanej tj. działki o pow. 0,0660 ha położonej we wsi Latchorzew i zatwierdził 
kwotę wywoławczą 440 000 zł., oraz działkę o pow. 0,3953 ha  położonej we wsi Borzęcin 
Duży za cenę wywoławczą 1 384 000 zł, do Komisji Przetargowej powołał Marcina Zająca 
jako Przewodniczącego Komisji, oraz Agnieszkę Senterkiewicz, Grażynę Siemiątkowską 
oraz Macieja Tuzimskiego jako członków komisji;  

5) w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny – nabył działki  
o łącznej pow. 4219 m2 położone we wsi Stare Babice za łączna kwotę 42 190,00 zł,  
przeznaczone pod rów melioracyjny i strefę dojścia do jego konserwacji pod przyszłą 
drogę dojazdową – ul. Mizikowskiego i jej ewentualne poszerzenie; 

6) w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do przeprowadzenia zdawczo-
odbiorczej inwentaryzacji kasy Urzędu Gminy Stare Babice – powołał komisje w składzie 
Barbara Komór jako przewodniczącą Komisji, oraz Annę Sachogłuchowicz i Kingę 
Charchuła jako członków komisji;  

7) w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2013 rok – dokonał zwiększenia  
w planie dochodów o kwotę  16 585,00, dokonał zwiększenia w planie wydatków  
o kwotę 16 585,00 zł na dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych, w części 
gwarantowanej z budżetu państwa;  

8) w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny –  nabył działkę o pow. 0,0500 ha 
położonej we wsi Zielonki Parcele za kwotę 90 000 zł z przeznaczeniem pod usługi celu 
publicznego;  

9) w sprawie powołania Sądu Konkursowego, określenia organizacji, składu i trybu pracy 
– powołał sąd konkursowy do oceny i wyboru prac konkursowych w konkursie 
„Opracowanie koncepcji projektu parku gminnego w miejscowości Stare Babice w gminie 
Stare Babice” w składzie Ewa Zaremba-Kasprowicz jako przewodnicząca Sądu 
Konkursowego, oraz Katarzyna Sońta, Jan Żychliński, Marcin Zając i Marek Włoczewski 
jako Sędziowie Sądu Konkursowego;  

10) w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny – nabył działkę o pow. 0,0606 ha 
położoną we wsi Koczargi Stare za kwotę 63 857,00 z przeznaczeniem pod drogę gminną;  

11) w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny – nabył działkę o pow. 0,803 ha 
położoną we wsi Koczargi Stare za kwotę 85 614,00 z przeznaczeniem pod drogę gminną;  

12) w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację „Programu bezpłatnych szczepień 
profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców Gminy Stare Babice pow. 65 roku 
życia na lata 2012-2016 – ogłosił konkurs na realizację zadania poprzez publikację na 
stronie internetowej Gminy Stare Babice, oraz na tablicach informacyjnych w Urzędzie 
Gminy St. Babice i GOPS; 

13) w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2013 rok – dokonał zwiększenia w 
planie dochodów i w planie wydatków o kwotę 21 178,00, środki zostaną przeznaczone 
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na opłacenie składki ubezpieczeniowej  za osoby pobierające świadczenia pielęgnacyjne  
oraz dofinansowanie realizacji programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania”;  

14) w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli  ubiegających się o awans 
na stopień nauczyciela mianowanego – powołał komisje w składzie, przedstawiciel 
organu prowadzącego, przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, 
dyrektor szkoły oraz dwóch ekspertów z Ministerstwa Edukacji Narodowej. Na 
przewodniczącą Komisji Egzaminacyjnej wyznaczył przedstawiciela organu prowadzącego 
P. Wiesławę Wojtachnio; 

15) w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli  ubiegających się o awans 
na stopień nauczyciela mianowanego – powołał komisje w składzie, przedstawiciel 
organu prowadzącego, przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, 
dyrektor szkoły, oraz dwóch ekspertów z Ministerstwa Edukacji Narodowej, na 
przewodniczącą Komisji Egzaminacyjnej wyznaczył przedstawiciela organu prowadzącego 
P. Wiesławę Wojtachnio; 

16) w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonej do 
najmu w drodze bezprzetargowej – podał do publicznej wiadomości na okres 21 dni 
wykaz  nieruchomości  przeznaczonej na najem w drodze bezprzetargowej, wykaz 
dotyczy  działki o pow. 3 m2  położonej w Starych Babicach, zatwierdził wartość czynszu  
w wysokości 100 zł (netto) miesięcznie; 

17) w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonej do 
najmu – podał do publicznej wiadomości na okres 21 dni wykaz nieruchomości  
przeznaczonej na sprzedaż w drodze bezprzetargowej, wykaz dotyczy działki o pow. 
67 m2 położonej w Borzęcinie Dużym, zatwierdził wartość nieruchomości  w wysokości 
14 000 zł (netto) miesięcznie; 

18) w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonej do 
sprzedaży – podał do publicznej wiadomości na okres 21 dni wykaz nieruchomości  
przeznaczonej na sprzedaż w drodze bezprzetargowej, wykaz dotyczy  działki o pow. 
2967 m2 położonej w Klaudynie, zatwierdził wartość nieruchomości w wysokości 
639 000 zł (netto) miesięcznie; 

19) w sprawie ustalenia terminu składania wniosków o udzielenie pomocy finansowej 
uczniom na zakup podręczników i materiałów dydaktycznych –  ogłosił nabór wniosków 
na pomoc w formie dofinansowania zakupu podręczników do kształcenia ogólnego 
dopuszczonych do użytku szkolnego w roku szkolnym 2013/2014 w klasach 1-3 lub 5 
szkoły podstawowej. Wnioski należy składać do 20 września do dyrektora szkoły gdzie 
uczeń będzie uczęszczał, wykonanie zarządzenia powierzył Kierownikowi ZOFO;  

20) w sprawie powołania komisji konkursowej opiniującej oferty złożone  
w otwartym konkursie na realizację „ Programu bezpłatnych szczepień profilaktycznych 
przeciwko grypie dla mieszkańców Gminy Stare Babice powyżej 65 roku życia na lata 
2012-2016” – powołał komisję konkursową w składzie: Alicja Napurka jako 
przewodniczącą, oraz Marzena Magdziak, Małgorzata Kozubal jako członków komisji. 
Wynik wyboru oferty zostanie opublikowany na stronie internetowej Urzędu oraz BIP;  

21) w sprawie przekazania informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy, informacji o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 
przedsięwzięć oraz sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki 
Publicznej za I półrocze 2013 r. – przekazał Radzie Gminy Stare Babice i Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Stare Babice oraz 
informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 
realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2013, oraz o przebiegu wykonania planu 
finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Starych Babicach za I półrocze 2013 roku;  



Protokół Nr XXX/13 

Strona 8 z 23 

22) w sprawie ogłoszenia ustnego przetargu nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 
gminnej i powołania komisji przetargowej –  ogłosił ustny przetarg nieograniczony na 
sprzedaż nieruchomości niezabudowanej we wsi Borzęcin Duży o pow. 0,3026 ha, 
ustanowił cenę wywoławczą w wysokości 730 tys. zł (bez VAT), wadium ustalił w 
wysokości 5% ceny wywoławczej, powołał również komisję przetargową w składzie: 
Marcin Zając jako przewodniczący komisji, oraz Agnieszkę Senterkiewicz, Grażynę 
Siemiątkowską i Macieja Tuzimskiego jako członków komisji;  

23) w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2013 rok – dokonał zwiększenia  
w planie wydatków o kwotę 52 zł. Środki zostaną przeznaczone na składki na pochodne 
od wynagrodzeń ekspertów z rejestru MEN uczestniczących w pracach Komisji 
Egzaminacyjnej ds. awansu zawodowego nauczycieli mianowanych;  

24) w sprawie powołania Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie – wydał jednolity tekst zarządzenia w sprawie 
powołania Gminnego Zespołu składającego się z pracowników socjalnych GOPS, 
przedstawicieli oświaty oraz funkcjonariuszy przedstawicieli prawa, wykonanie zadania 
powierzył Przewodniczącej Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania 
przemocy w rodzinie – Wandzie Morawskiej;  

25) w sprawie zasad udostępniania gruntów stanowiących własność Gminy Stare Babice w 
celu realizacji, modernizacji, naprawy, konserwacji i eksploatacji podziemnych 
inwestycji wraz z urządzeniami towarzyszącymi – ustalił wzór umowy oraz wzór wniosku 
o wyrażenie zgody na udostępnienie nieruchomości dla celów realizacji inwestycji 
liniowych, ustalił wysokość stawki minimalnej jednorazowej opłaty netto z tytułu 
wyrażenia zgody na zlokalizowanie inwestycji liniowych i urządzeń towarzyszących na 
nieruchomościach Gminy Stare Babice, wykonanie Zarządzenia powierzył Zastępcy Wójta 

26) w sprawie przyznania dyrektorom placówek oświatowych zróżnicowanego dodatku 
motywacyjnego i zatwierdzenie tego dodatku na okres od 1 września 2013 do 28 lutego 
2014r. – przyznał i zatwierdził wysokość dodatku motywacyjnego w wysokości 30% dla 
wszystkich dyrektorów placówek oświatowych; 

27) w sprawie zmian do Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Stare Babice –dokonał 
zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Urzędu w następujący sposób: w Referacie  
Planowania Przestrzennego zwiększyłem zatrudnienie o 1 etat oraz Ref. Organizacyjnym i 
Kadr zwiększył zatrudnienie o 1,3 etatu związanego z utrzymaniem czystości i porządku w 
pomieszczeniach budynku Urzędu Gminy przy ul. Rynek 21;   

28) w sprawie założeń i wytycznych do opracowania materiałów planistycznych do 
projektu budżetu Gminy Stare Babice na 2014 rok i lata następne – ustalił  materiały 
planistyczne do projektu budżetu Gminy na rok 2014, określił zasady na podstawie 
których kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych oraz komórek organizacyjnych 
Urzędu Gminy Stare Babice będą opracowywać materiały planistyczne w terminie do 30 
września 2013. 

Wójt poinformował, że w okresie od 27 czerwca do 4 września 2013 r. Gmina zawarła 15 aktów 
notarialnych nabycia nieruchomości na cele publiczne, w tym: 

1) Gmina nabyła 1 działkę o powierzchni 500 m2 za kwotę 90 000 zł z przeznaczeniem pod 
budowę gimnazjum we wsi Zielonki Parcele;  

2) Gmina nabyła od Parafii w Borzęcinie Dużym działkę ze stawem nr ew. 625/3 o pow. 
7067 m2 za kwotę  597 444 zł na powiększenie gminnego terenu rekreacji przy ul. 
Spacerowej;  

3) Gmina nabyła 21 działek o łącznej powierzchni  3631 m2 za kwotę 177 721 zł z 
przeznaczeniem pod drogi gminne i rów melioracyjny w tym: 
- 18 działek pod ulicę Mizikowskiego i rów melioracyjny we wsi Stare Babice,  
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- 1 działkę pod poszerzenie ul. Kutrzeby,  
- oraz 2 działki pod drogi gminne w Koczargach Starych. 

 
Następnie Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych  
na poprzedniej sesji. Poinformował, że Rada Gminy na XXIX sesji podjęła 11 uchwał, uchwały 
realizowane są następująco: 
1) uchwała w sprawie Porozumienia jednostek samorządu terytorialnego położonych w 

paśmie zachodnim województwa mazowieckiego w przedmiocie wykonania 
wstępnego studium wykonalności przyszłej inwestycji pn. „Obsługa komunikacyjna 
pasma zachodniego województwa mazowieckiego w korytarzu m. st. Warszawa 
dzielnica Bemowo - Stare Babice - Ożarów Mazowiecki – Leszno – Błonie - Kampinos-
Sochaczew”, 
- uchwała przekazana do Starosty Powiatu Warszawskiego Zachodniego; 

2) uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu gminy za rok 2012, 
- uchwała nie wymaga realizacji; 

3) uchwała w sprawie absolutorium  dla Wójta z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok, 
- uchwała nie podlega wykonaniu przez Wójta Gminy; 

4) uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr ew.617/5 położonej we wsi 
Borzęcin Duży w drodze przetargu 
- uchwała w trakcie realizacji, ogłoszono przetarg na dzień 5 listopada 2013r.; 

5) uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr ew. 618/12 położonej we 
wsi Borzęcin Duży w drodze bezprzetargowej, 
- uchwała w trakcie realizacji, gmina oczekuje na dokumenty od Stowarzyszenia Misji 
Afrykańskich Prowincja Polska. 

6) uchwała w sprawie nabycia gruntu od Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Wincentego 
Ferreriusza w Borzęcinie Dużym, 
- uchwała wykonana, nabyto grunt aktem notarialnym w dniu 2 sierpnia 2013r. 

7) Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości oznaczonych nr ew. 673/2 i 962 położonych 
we wsi Klaudyn, 
- uchwała w trakcie realizacji, trwa przygotowywanie dokumentów do aktu notarialnego. 

8) Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa sołectwa Klaudyn, 
- uchwała w trakcie realizacji, ustalono termin zebrania wiejskiego na dzień 25 września 
2013 r. 

9) Uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Stare Babice na 2013 rok, 
- uchwała podlega realizacji w roku budżetowym 2013. 

10) Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare Babice na 
lata 2013-2020, 
- uchwała podlega realizacji w roku budżetowym 2013. 

11) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Stare Babice do realizacji 
projektu i złożenia wniosku o jego dofinansowanie ze środków MF EOG oraz w sprawie 
zabezpieczenia środków, niezbędnych na realizację projektu w przypadku jego 
umieszczenia na liście rankingowej i otrzymania decyzji o przyznaniu dofinansowania, 
- uchwała nie zostanie wykonana z  uwagi, że środki finansowe przyznawane są pod 
warunkiem perspektywy uzyskania wystarczającego efektu ekologicznego (ograniczenie 
emisji CO2). Największy efekt można uzyskać jeżeli następuje wymiana pieca węglowego 
na piec gazowy. W naszym przypadku nastąpiłaby wymiana pieca gazowego na piec 
gazowy wyższej generacji , co nie gwarantuje osiągnięcia wymaganego efektu 
ekologicznego. Wstępna analiza wykazała, że uzyskane oszczędności w eksploatacji sieci 
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centralnego ogrzewania  nie pokryją wartości planowanej inwestycji w wymaganym 
przez darczyńcę okresie, co jest warunkiem otrzymania dofinansowania. Nie mając 
perspektyw uzyskania dofinansowania z MF EOG, gmina zamierza wystąpić o 
dofinansowanie na ten cel z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Ponadto poinformował, że działając zgodnie z art. 90 ustawy o samorządzie gminnym   
przedłożył Wojewodzie i objęte zakresem nadzoru Regionalnej Izbie Obrachunkowej uchwały 
z XXVIII sesji Rady Gminy w ciągu 7 dni od dnia ich podjęcia, a tym samym dochował 
ustawowego terminu. Na podstawie ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych przekazał 
uchwały z XXVIII sesji Rady Gminy wymagające publikacji do Redakcji Dziennika Urzędowego 
Województwa Mazowieckiego celem ich opublikowania. 
 
Do przedstawionej informacji przez Przewodniczącego Rady i przedstawionego  
przez Wójta Gminy sprawozdania pytania zgłosili: 
 
Radny S. Sumka poprosił o uszczegółowienie informacji o spotkaniu dotyczącym powiązań 
projektowanej linii metra z miastem Sochaczew, spytał czy chodzi o kolejkę dojazdową. 
Ponadto spytał o spotkanie z firmą SITA w sprawie odbioru odpadów komunalnych.     
 
Radny D. Sobczak spytał o zmiany w powiązaniach komunikacyjnych w okolicach Lidla oraz o 
spotkanie związane z funkcjonowaniem policji. 
 
Radny T. Szuba spytał czy podczas spotkania z zarządcą dróg wojewódzkich poruszano 
kwestię koszenia chwastów wzdłuż ulicy Warszawskiej, chwasty są koszone tylko raz w roku, 
przydałoby się zintensyfikować te działania.   
 
Radny S. Lesisz spytał czy poruszano temat budowy kawałka chodnika z kostki wzdłuż ul. 
Warszawskiej.  
 
Wójt następująco ustosunkował się do zadanych pytań: 
- odnośnie powiązań komunikacyjnych z Sochaczewem wyjaśnił, że sprawa dotyczy 
opracowań dla poprawy komunikacji, nie rozstrzygnięto czy będzie to komunikacja szynowa 
czy ekologiczny autobus, rozstrzygnie to studium wykonalności, które również określi koszty i 
szanse na powodzenie przedsięwzięcia; 
- odnośnie spotkania z firmą SITA poinformował, że odbyło się wiele spotkań, na których 
artykułowane były problemy z odbiorem odpadów, na początku było ich dużo, referat miał 
mnóstwo zgłoszeń, najgorszy był lipiec, w sierpniu były również problemy ale większość 
została wyeliminowała, pozostały drobne zgłoszenia; większość skarg dotyczyła nieodebrania 
odpadów w wyznaczonym terminie, po sprawdzeniu w systemie GPS okazało się, że wiele 
skarg jest nieuzasadnionych, mieszkańcy za późno udostępniają wiaty;  
- odnośnie parkingu przy Lidl-u, stwierdził że został on źle wykonany, niezgodnie ze sztuką 
budowlaną, brakuje uzgodnień z zarządcą drogi wojewódzkiej i gminnej, rozwiązania są 
reklamowane, jest nadzieja że Inwestor naprawi swój błąd;     
- odnośnie zmian w policji poinformował, że nowy Komendant w pierwszych tygodniach 
urzędowania ogłosił, że Komenda Powiatowa Policji przystępuje do likwidacji 3 komisariatów 
policji w gminach Izabelin, Leszno i Kampinos, wywołało to poruszenie w powiecie i 
przedstawiciele gmin wyrazili wątpliwości do tego pomysłu;   
- odnośnie koszenia chwastów wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 580 poinformował, że 
województwo nie ma pieniędzy, straciło płynność finansową, w związku ze spłatą 
„Janosikowego”, dyrektor Mazowieckiego Zarządu rozumie postulaty gminy, ale brakuje mu 
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pieniędzy na dużo poważniejsze sprawy np. remonty mostów, Zastępca Wójta poczynił 
wysiłki aby wykonać usługę zastępczą aby w inny sposób wykonywać częstsze koszenie 
pasów zieleni,  
- odnośnie chodnika przy ul. Warszawskiej poinformował, że Mazowiecki Zarząd Dróg 
Wojewódzkich ma postulat aby pomóc im rozwiązać konflikt, gdyż właściciele posesji 
zaskarżyli do Sądu zarząd dróg, który zajął ich grunt, prawdopodobnie wygrali i żądają 
niebotycznych pieniędzy, mieszkańcy chcą się wzbogacić na niewielkim fragmencie, nie 
byłoby problemu gdyby zgodzili się o wypłatę odszkodowania po cenie rynkowej.  
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie najmu części nieruchomości oznaczonej 
nr ew. 41 stanowiącej własność gminy położonej we wsi Wojcieszyn. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
najem na okres 10 lat części nieruchomości o powierzchni 100m2 położonej w Wojcieszynie 
oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego najmu tej nieruchomości. Zwrócił się do 
radnych o poprawienie błędu pisarskiego w podstawie prawnej projektu uchwały – jednolity 
tekst ustawy o samorządzie gminnym ukazał się w „Dz. U. z 2013 r. poz. 594 z późn. zm.” 
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna B. Skrońska spytała w jakim czasie powstanie maszt.  
 
Radny S. Sumka przypomniał, że rozmowy o maszcie toczą się od dwóch lat, spytał czy 
Wojcieszyn może liczyć, że środki uzyskane z wynajmu zostaną przeznaczone na wydatki dla 
tej miejscowości. 
 
Zastępca Wójta odpowiedział, że zanim powstanie maszt pewna kwota zostanie wpłacona 
gminie za gotowość przekazania terenu, gdy inwestor dostanie pozwolenie na budowę i nikt 
się nie będzie się odwoływał, to gmina będzie otrzymywać czynsz. Odnośnie pytania radnego 
Sumki stwierdził, że mieszkańcy zawsze mogą liczyć, aby środki uzyskane z umowy były 
przeznaczone na wydatki dla Wojcieszyna.  
 
Radna B. Skrońska spytała jaki zasięgiem oddziaływania będzie miał maszt, czy obejmie 
Stanisławów.   
 
Zastępca Wójta odpowiedział, że zasięg oddziaływania masztu wyniesie ok. 3km, obejmie m. 
in. Stanisławów, Mariew, Wojcieszyn.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXX/302/13 - w sprawie najmu części nieruchomości oznaczonej nr 

ew. 41 stanowiącej własność gminy położonej we wsi 
Wojcieszyn  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 
nieruchomości położonej we wsi Klaudyn stanowiącej własność Gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
sprzedaż  w drodze przetargu niezabudowanej nieruchomości w Klaudynie. Działka w planie 
miejscowym przeznaczona jest pod usługi, z dopuszczeniem zabudowy mieszkaniowej. 
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXX/303/13 - w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 

nieruchomości położonej we wsi Klaudyn stanowiącej 
własność Gminy  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr 
ew. 626/8 położonej we wsi Borzęcin Duży w drodze przetargu  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
sprzedaż w drodze przetargu niezabudowanej nieruchomości położonej w Borzęcinie Dużym. 
Działka w planie miejscowym przeznaczona jest pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną 
z dopuszczeniem zabudowy jednorodzinnej w układzie wolnostojącym, bliźniaczym, 
szeregowym lub grupowym. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu 
Komisji. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXX/304/13 - w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr ew. 

626/8 położonej we wsi Borzęcin Duży w drodze 
przetargu 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości 
położonych w miejscowości Janów.  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada zatwierdzenie 
scalenia i podziału nieruchomości położonych w Janowie. Uchwała o przystąpieniu do 
scalenia została podjęta przez Radę Gminy 29 listopada 2012r. Od tego czasu 
przeprowadzono wszystkie procedury dotyczące scalenia przewidziane w ustawie o 
gospodarce nieruchomościami. 
Zwrócił się do radnych z prośbą o poprawienie błędu pisarskiego w § 1 ust. 1 pkt. 8 projektu 
uchwały polegającego na zmianie imienia z „Magdaleny” na „Marleny”. Projekt uchwały 
został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych 
(1 radny nie brał udziału w głosowaniu).  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXX/305/13 - w sprawie scalenia i podziału nieruchomości 

położonych w miejscowości Janów 
- podjęta została w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 
się”, przy obecności 13 radnych. 
 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienie Gminy Stare Babice do 
projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX „ Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1 „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych w systemie 
oświaty”, Poddziałanie 9.1.2 „Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o 
utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic usług  edukacyjnych”. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada przystąpienie Gminy 
do projektu „Nowoczesna i przyjazna szkoła w gminie Stare Babice”, który realizowany 
będzie w klasach IV – VI w szkołach podstawowych w gminie. W ramach tego projektu będą 
prowadzone koła przedmiotowe z różnych przedmiotów i koła zainteresować wg 
indywidualnej diagnozy potrzeb danej szkoły. Zwrócił się z prośbą o poprawienie błędu 
pisarskiego w podstawie prawnej projektu uchwały – w publikacji ustawy o samorządzie 
gminnym należy dopisać „z późn. zm.” Projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXX/306/13 - w sprawie przystąpienie Gminy Stare Babice do projektu w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX „ 
Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 
9.1 „Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie 
wysokiej jakości usług edukacyjnych w systemie oświaty”, 
Poddziałanie 9.1.2 „Wyrównywanie szans edukacyjnych 
uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 
zmniejszanie różnic usług  edukacyjnych”. 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 
czerwca 2011r.  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 9 lipca 2013 r. wpłynęło do Urzędu 
Gminy skierowane do Rady Gminy Stare Babice wezwanie do usunięcia naruszenia prawa w 
uchwale nr VIII/55/11 z dnia 30 czerwca 2011 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Babice. Wzywający oczekują usunięcia 
naruszenia prawa poprzez zmianę uchwały w zakresie działki położonej w miejscowości 
Wierzbin, polegającej na ustaleniu dla tej działki podstawowego przeznaczenia jako usługi. 
Został przygotowany i przedstawiony radnym projekt uchwały w sprawie odrzucenia 
wezwania do usunięcia naruszenia prawa wraz z uzasadnieniem. Zwrócił się z prośbą o 
poprawienie błędu pisarskiego w podstawie prawnej projektu uchwały – w publikacji ustawy 
o samorządzie gminnym należy dopisać „z późn. zm.” Projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. Na dzisiejszej sesji radni otrzymali w formie graficznej wyciąg 
z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego (wyciąg stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXX/307/13 - w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia 

prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z 
dnia 30 czerwca 2011r. 

 - podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody 
stanowiącego drzewo w  miejscowości Lipków, gmina Stare Babice 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada zniesienie pomnika 
przyrody stanowiącego jedno drzewo gatunku lipa drobnolistna będącego elementem 
grupowego pomnika przyrody 13 drzew w miejscowości Lipków, zniesienie pomnika 
przyrody następuje z uwagi na konieczność jego usunięcia wynikającego ze złego stanu 
zdrowotnego oraz obumierania drzewa i zagrożenia dla bezpieczeństwa osób i mienia. 
Została wydana opinia dendrologiczna dotycząca lipy drobnolistnej, z opinii wynika że ze 
względu na zły stan zdrowotny, rozmiary, gatunek i bliskość kościoła (okresowo duża liczba 
osób) lipa jest drzewem niebezpiecznym. Zwrócił się do radnych z prośbą o poprawienie 
błędu pisarskiego w podstawie prawnej projektu uchwały – w publikacji ustawy o 
samorządzie gminnym należy dopisać „z późn. zm.” Projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny T. Szuba spytał czy nie ma możliwości konserwacyjnych aby lipę ocalić i utrzymać w 
stanie nie zagrażającym bezpieczeństwu  
 
Radny S. Lesisz stwierdził, że lipę trzeba jak najszybciej wyciąć bo jest spróchniała w środku.  
 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska potwierdził, że drzewo jest puste w środku i w 
każdej chwili może się przewrócić.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXX/308/13 - w sprawie zniesienia pomnika przyrody stanowiącego 

drzewo w miejscowości Lipków, gmina Stare Babice  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Stare Babice na 2013 rok 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada przesunięcie 
wydatków. Wydatki po zmianach wynoszą 86 427 128,75zł z tego:  

a) wydatki bieżące w kwocie                 64 751 995,75 zł 
b) wydatki majątkowe w kwocie           21 675 133,00 zł 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna A. Kaczurba spytała o : 
- zwiększenie o 48 tys. zł wydatków w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 
na organizację obchodów 90 rocznicy uruchomienia Radiostacji Babickiej oraz organizację 
imprezy mikołajkowej, spytała co w ramach imprez będzie wykonywane; 
-  zwiększenie o 45 tys. zł wydatków w dziale 926 Kultura fizyczna na umowy zlecenia dla 
instruktorów i trenerów, spytała czy zatrudniono więcej osób niż planowano. 
 
Wójt odpowiedział, że w związku z 700-leciem Babic w bieżącym roku odbywa się szereg 
imprez okolicznościowych, w pierwotnym kalendarzu imprez nie znalazły się obchody 90 
rocznicy  otwarcia radiostacji Babice w 1923 r., które przypadają 17 listopada. W organizację 
uroczystości włączył się Starosta, który był w Nowym Jorku i rozmawiał z Panią Konsul. 
Okazuje się, że są możliwości odszukania depeszy, która została nadana przez Prezydenta 
Polski do Prezydenta Stanów Zjednoczonych jako pierwszego komunikatu radiostacji. Jest 
szansa, że Prezydent PR i obecny ambasador USA skorzystają z zaproszenia i zaszczycą nas 
swoją obecnością na tej uroczystości.  
Odnośnie zwiększonych kosztów na wynagrodzenia trenerów poinformował, że aby 
zrealizować określony program dla dzieci i młodzieży należy opłacić więcej godzin  
trenerskich.  
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Przewodniczący Rady Gminy dodał, że wydatki na trenerów zaplanowane zostały na 
pierwsze półrocze, a umowy zostały podpisane od 1 stycznia do 30 czerwca. Zadania będą 
kontynuowane, a pracować będą ci sami trenerzy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXX/309/13 - w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Stare Babice 

na 2013 rok  
 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2013-2024  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku ze zmianą budżetu Gminy Stare 
Babice na rok 2013, istnieje konieczność aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Stare Babice na lata 2013-2024. 
Planowane dochody i wydatki ujęte w wieloletniej Prognozie  Finansowej w roku 2013 od 
ostatniej zmiany zwiększyły się następująco: 

a) dochody bieżące zwiększono o kwotę 37 763,00zł, 
b) wydatki zwiększono o kwotę 37 763,00zł, w tym: 

– wydatki bieżące zwiększono o kwotę 70 363,00zł, 
– wydatki majątkowe zmniejszono o kwotę 32 600,00zł 

Wydatki na obsługę długu zmniejszono o kwotę 120 000,00zł. 
Zwrócił się z prośba o poprawienie błędu pisarskiego w załączniku nr 3 do projektu uchwały:  
- w punkcie dotyczącym zadania „Zimowe utrzymanie dróg gminnych” kwotę „265 000,00zł”  
zmienić na kwotę „530 000,00zł”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie głosowaniu  jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXX/310/13 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stare Babice na lata 2013-2024  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
15. Zapytania radnych. 
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Radny S. Lesisz odczytał pismo, które złożył do Wójta w dniu 3 lipca 2013r. w sprawie śmieci. 
Pismo ma następującą treść: 
„W ostatnich latach w naszym kraju nastąpiło odczuwalne pogorszenie się warunków życia 

naszych Mieszkańców. 

Szczególnie dotyczy to osób bezrobotnych, w podeszłym wieku i rodzin wielodzietnych, 

których ze względu na stale rosnące koszty utrzymania nie stać na płacenie coraz to 

większych rachunków za energię elektryczną, wodę i kanalizację, gaz, wywóz śmieci, 

podatków od nieruchomości, itp. oraz opłat za żywność, edukację dzieci, podręczniki szkolne, 

odzież, opiekę medyczną i lekarstwa. 

 Wszystko to sprawia, że grono osób, które z różnych powodów nie radzą sobie stale się 

powiększa. I dlatego my jako radni odpowiedzialni m. in. za kreowanie polityki społecznej, 

zwracamy się do Rady Gminy i Wójta Gminy Stare Babice o rozważenie obniżki o 50% opłaty 

za wywóz nieczystości dla dwóch grup naszych mieszkańców: 

1. Grupa to seniorzy powyżej 75 roku życia. 

2.  Grupa to rodziny wielodzietne z trojgiem lub większą ilością dzieci.  

Oczywiście opracowany regulamin pomocy wprowadziłby pewne ograniczenia aby pomoc 

otrzymali tylko ci którzy tej pomocy naprawdę potrzebują i jej oczekują.” 

Ponadto:  
- poruszył sprawę hali sportowej w Zielonkach, która jest zdewastowana, zostały 
powyrywane okna, brakuje podłóg, jest zagrożenie pożarowe; 
- spytał jakie są postępy w przygotowaniu do budowy nowej szkoły; 
- poinformował, że na Festynie 15 sierpnia umówił się na kolejny dzień na godz. 15:00 ze 
strażnikiem gminnym, jednak strażnik go zlekceważył.  
 
Radny D. Sobczak spytał jakie będą konsekwencje dla naszej gminy likwidacji dwóch 
posterunków policji. Ponadto odczytał pismo, które  złożył do Wójta, pismo ma następującą 
treść: 
”Zwracam się do Pana z wnioskiem o przesunięcie w czasie inwestycji „budowa ciągu pieszo-

rowerowego Janów-Klaudyn”.  

Wniosek nasz motywujemy tym, że na tym terenie występuje bardzo wysoki poziom wód 

gruntowych (tereny te są non stop zalane wodami gruntowymi) co jest spowodowane 

nieregulowanymi i zniszczonymi przez bobry rowami melioracyjnymi Z-8 i Z-9. Wystąpiły 

również trudności formalne (brak wszystkich zezwoleń) które uniemożliwiają budowę. 

Jednocześnie wnioskujemy o przesunięcie pieniędzy w budżecie gminy na nowe zadanie 

inwestycyjne w Janowie, polegające na opracowaniu projektu budowy chodnika i 

odwodnienia ul. Generała Władysława Andersa oraz po wykonaniu projektów na budowie 

w/w inwestycji.  

Informujemy również, że pobocze ul. Andersa nie wymaga wykupu przez gminę gruntów pod 

tę inwestycję, ponadto ul. Andersa służy jako obwodnica Babic, co skutkuje dużym 

natężeniem ruchu w Janowie i wiąże z pogorszeniem stanu bezpieczeństwa mieszkańców jak 

i jeżdżącym tamtędy pojazdów. 

Proszę o pozytywne rozpatrzenie naszego wniosku.”  

Dodał, że aktualnie nie ma możliwości wykonania tej inwestycji, gdyż na tym terenie jest 
bagno. Zaproponował aby pieniądze z tego zadania rozdzielić na Klaudyn czy Janów, gdzie są 
duże potrzeby.  
 
Radna A. Kaczurba przypomniała, że przed wakacjami był składany wniosek o zmiany  
w układzie komunikacyjnym na ul. Pocztowej aby nie stwarzać zagrożenia, spytała co się w 
tej sprawie dzieje. Ponadto spytała kiedy można się spodziewać zmian komunikacyjnych przy 
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Biedronce – wyjazd z Lipkowa trwa od kilku do kilkunastu minut, planowane były światła 
przy Biedronce.  
 
Radna B. Skrońska poinformowała, że dwa miesiące temu Rada Sołecka Stanisławowa 
wnioskowała o przesunięcie przystanku szkolnego na ul. Spacerowej bliżej drogi na 
Stanisławów. Zarząd Dróg Powiatowych przychylił się pozytywnie do tego wniosku  
i wyznaczył lokalizację. Spytała czy jest szansa aby do końca roku powstał peron i dokonała 
się zmiana organizacji.    
Spytała czy są prowadzone rozmowy pomiędzy Spółką Eko-Babice a Urzędem Gminy 
odnośnie programu dofinansowania budowy przyłączy kanalizacyjnych.  
 
Radna B. Pruszkowska odnosząc się do propozycji radnego Sobczaka przypomniała, że parę 
lat temu jako sołtys, składała wniosek do Wójta o wykonanie ścieżki pieszo-rowerowej przy 
ul. Szymanowskiego przez las do łąki. Nigdy nie pisała, aby zagospodarować ciąg pieszo- 
rowerowy, ponieważ są tam bagna. Na bieżący rok jest 700tys. zł na ten cel. Nie zrobiona jest 
również ulica Szymanowskiego. Wyraziła zdziwienie propozycją radnego i wymaganiem 
podpisów na piśmie oraz sugerowanie że są to jej pieniądze. Stwierdziła, że nie jest 
dysponentem gminnego budżetu a pismo jest nieporozumieniem.  
 
Radny D. Sobczak dodał, że pismo jest wnioskiem o zmianę w budżecie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że wniosek składa się do Wójta, a następnie 
Wójt przedkłada Radnym projekt zmian w budżecie, który radni będą dyskutować.  
 
Radny A. Kotwicki poprosił Wójta aby podziękował za zaangażowanie pracownikom Urzędu, 
którzy podczas Festynu pomogli mu zorganizować Pierwszy Zlot Pojazdów Zabytkowych  
 

16. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt ustosunkował się do pytań następująco: 
- odnośnie wniosku o zastosowanie ulgi w opłatach za usuwanie odpadów komunalnych od 
dwóch grup społecznych poinformował, że trzeba przedyskutować czy wprowadzić tego typu 
ulgi czy skorzystać z uprawnienia które przysługuje Wójtowi a mianowicie rozłożenie na raty, 
prolongaty czy zwolnienie z opłat. Dodał, że trwają prace na propozycją obniżenia 
standardowej opłaty za odpady posegregowane i podniesienia stawki za opłaty 
niesegregowane, stawki tej drugiej grupy są zbyt niskie i wiele osób nie segreguje odpadów z 
tego powodu a gmina musi uzyskać pewne wskaźniki odsegregowania odpadów; 
- odnośnie hali sportowej poinformował, że obecny właściciel pochodzi ze Śląska i kontakt z 
nim jest utrudniony, jeżeli nie będzie jego reakcji na monity gminy to wykonana zostanie 
usługa zastępcza a właściciel obciążony kosztami; 
- odnośnie nowej szkoły poinformował, że został ogłoszony konkurs, do konkursu przystąpiło 
dziewięć firm, z których siedem zostało dopuszczonych do dalszego etapu, rozstrzygnięcie 
konkursu nastąpi w listopadzie, jednak w dalszym ciągu nie zostały wykupione wszystkie 
ogródki działkowe pod tę inwestycję; 
- sprawa likwidacji trzech komisariatów jest bulwersująca, ponieważ większość komisariatów 
powstała przy współudziale gmin, ponadto gminy sfinansowały zakupy sprzętu, motocykla z 
wideo-rejestratorem, finansują służby ponadnormatywne, gminy będą walczyć o 
pozostawienie tych komisariatów, ale ostateczną decyzję podejmie Komendant Stołeczny 
Policji; 
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- odnośnie wniosku o zlikwidowania ścieżki, stwierdził że jest to dziwna sprawa, zadanie ma 
wieloletnią historię, pojawiło się przy okazji modernizacji ul. Szymanowskiego i nie udało się 
głównie z powodów prawno-organizacyjnych, aby wyremontować ulicę Szymanowskiego 
trzeba zmienić granice Kampinoskiego Parku Narodowego, co w obecnym stanie jest już 
możliwe, wszystko zostało uzgodnione, jednak  z uwagi na przedłużające się procedury na 
pewno nie będzie wykonane w tym roku; 
- odnośnie zmian komunikacyjny na ul. Pocztowej stwierdził, że ulica jednokierunkowa na 
pewno wywoła dużo protestów, zwrócił uwagę że jeden z inwestorów nieprawidłowo 
wykonał parking, ponadto trzeba wyegzekwować prawidłowe parkowanie pojazdów po 
prawej stronie jadąc od ul. Rynek; 
- odnośnie komunikacji przy Biedronce stwierdził, że inwestor prawdopodobnie nie wypełnił 
wszystkich wymogów komunikacyjnych, zostało zlecone wykonanie koncepcji dla dwóch 
skrzyżowań ul. Warszawskiej – z ul. Południową i przy Biedronce, specjaliści twierdzą, że 
sygnalizacja świetlna poprawi bezpieczeństwo ale znacząco obniży płynność ruchu, jest 
propozycja budowy ronda z wyspą, po którym małe samochody wykonują ruch okrężny 
wokół wyspy a duże mogą przez wyspę przejechać na wprost, co spowalnia ruch ale w 
mniejszym stopniu niż sygnalizacja świetlna, kwestią do rozwiązania pozostaje sfinansowanie 
inwestycji, ponieważ Dyrektor MZDW w najbliższych latach nie widzi takiej możliwości; 
- odnośnie przystanku szkolnego stwierdził, że jeżeli zgody są to jest szansa na wykonanie w 
tym roku; 
- odnośnie programu dofinansowania budowy przyłączy poinformował, że prace są 
kontynuowane, oddelegowany został fachowy pracownik do pomocy w spółce Eko-Babice. 
 
Radna B. Pruszkowska uważa, że mieszkańcy Klaudyna nigdy by się nie zgodzili, aby ścieżka 
miała nie powstać, ponieważ Klaudyn nie posiada boiska, placu zabaw i innych miejsc 
spotkań młodzieży. 
 
Radny D. Sobczak wyjaśnił, że nie chce likwidacji tej inwestycji tylko jej przesunięcia w czasie 
aż będą możliwości.  
 
Radna A. Kaczurba uważa, że we wniosku chodzi o to żeby zadanie wpisać do 
przyszłorocznego budżetu a w bieżącym roku pieniądze przeznaczyć na inną inwestycję dla 
Klaudyna i Janowa.  
 
Radna B. Pruszkowska stwierdziła, że jeżeli nie można wykonać w tym roku ścieżki 
rowerowej to trzeba zrobić ulicę Szymanowskiego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że jeżeli zostanie do Wójta złożony wniosek to 
będzie rozpatrywany.  
 
Wójt stwierdził, że inwestycja nie będzie skreślona tylko przesunięta w czasie, przesunięcie 
środków byłoby nieefektywne ponieważ w przypadku ul. Szymanowskiego procedura będzie 
trwać dłużej. Poinformował, że na ostatniej lub przedostatniej sesji w roku przedłoży korektę 
budżetu, z uwagi na niższe wykonanie dochodów.  
 

17. Wolne wnioski i informacje. 
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Pan W. Dziewulski mieszkaniec Stanisławowa poinformował, że w Stanisławowie od dwóch 
lat jest problem z motocrossami. W dniu 4 czerwca odbyło się zebranie z sołtysem i radną, w 
efekcie czego w dniu 6 czerwca zostało do Urzędu Gminy złożone pismo następującej treści: 
„Mieszkańcy wsi mieszczących się w okolicach Krosowiska (kładowsika) umiejscowionego na 

północnym krańcu wsi Koczargi Stare – Wojcieszyn.  

W/w krosowisko znajduje się w otulinie KPN. Obszar ten jest objęty programem NATURA 

2000. 

Hałas dobiegający z tego miejsca jest nie do zaakceptowania na przestrzeni wielu 

kilometrów. 

Sprzęt używany przez amatorów tej formy wypoczynku emituje hałas przekraczający 

dopuszczalny poziom decybeli w pojazdach mechanicznych. 

Proceder ten odbywa się codziennie, a z większym natężeniem w dni wolne od pracy. 

Wobec powyższego nie jesteśmy w stanie tolerować takiego hałasu w naszych okolicach. 

Sprzeciw ten potwierdzamy własnoręcznym podpisem.” 

Poinformował, że pod pismem zebrano dwie strony podpisów. Dodał, że znacząca w całej 
sprawie może być definicja otuliny, wynikająca z art. 5 ustawy o ochronie przyrody: otulina 
stanowi strefę ochronną graniczącą z formą ochrony przyrody i wyznaczoną indywidualnie 
dla formy ochrony przyrody w celu zabezpieczenia przed zagrożeniami zewnętrznymi 
wynikającymi z działalności człowieka 
 

Przewodniczący Rady Gminy spytał czego Pan oczekuje od Rady Gminy  
 
Pan W. Dziewulski  odpowiedział, że podjęcia uchwały zakazującej takiej działalności.  
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy nie może podjąć uchwały zakazującej  
działalności na terenach prywatnych, nie ma takiej możliwości prawnej. Takie praktyki należy 
zgłosić do Parku, Policji.    
 
Pan W. Dziewulski stwierdził, że zaśmiecanie jest karane z urzędu, a hałasowanie 
motocyklem też jest formą zaśmiecania.  
 
Radny A. Kotwicki uważa, że sprawa ma charakter cywilnoprawny, dlatego Rada gminy nie 
ma mandatu do zajmowania się tą sprawą. Poprosił o ustosunkowanie się do tego prawnika.  
 

Radca Prawny stwierdził, że: 
- sprawa nie leży w kompetencjach Rady Gminy, tylko organów powołanych do 
utrzymywania porządku w Otulinie Kampinoskiego Parku Narodowego,  
-  mieszkańcy złożyli pismo do gminy, po analizie zostanie ono skierowane do Dyrekcji 
Kampinoskiego Parku Narodowego lub Policji, jeżeli są to tereny prywatne to można wejść w 
spór cywilny, ewentualnie można zając się tym tematem w ramach pozwu, ale nie wie w tej 
chwili o naruszenie jakiego dobra, 
- Przewodniczący na pewno przekaże pismo do Wójta.  
   
Pani U. Światek mieszkanka Stanisławowa stwierdziła, że Stanisławów to miejscowość 
leżąca nie tylko w otulinie Kampinoskiego Parku Narodowego ale także w Obszarze 
Chronionego Krajobrazu  i Rezerwatu Biosfery Puszcza Kampinoska, Rezerwat Biosfery został 
powołany na bazie programu stworzonego przez UNESCO i jest szczególnie chroniony. 
Działanie właściciela crossowiska narusza przepisy ustawy o ochronie przyrody, ochronie 
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środowiska i Regulaminu Kampinoskiego Parku Narodowego, niszczone są gleby, naruszane 
legowiska zwierząt i jest hałas.         
 

Radca Prawny stwierdził, że sprawy które mieszkanka poruszyła wskazują na brak 
kompetencji Rady Gminy do rozpatrzenia tej sprawy. Dodał, że jest również Państwowa 
Inspekcja Ochrony środowiska i służby leśne.  
 

Pani U. Światek zwróciła się o ukierunkowanie mieszkańców  
 

Pani E. Sytniewska poruszyła następujące sprawy: 
- jest osoba bezrobotną bez prawa do zasiłku, nie jest nauczycielem fizyki i zajęć 
technicznych w I Gminnym Gimnazjum w Koczargach Starych; mieszka od 15 lat w 
Latchorzewie, 
- w naszej gminie nauczyciele z niespokojnymi umysłami nie są doceniani za ich zapał i 
przekazywanie uczniom ale ignorowani a nawet piętnowani, czego jest przykładem, 
- w prokuraturze toczy się sprawa o lobbing, dąży się do niszczenia wrodzonej kreatywności, 
w XXI w. istotne jest przekazanie kreatywności, innowacyjności, krytycznego myślenia,  
rozwiązywania problemów skutecznego komunikowania się z innym, współpracy w ramach 
grupy i społeczności, umiejętności dostosowania się do zarządzania informacją, elastyczności 
w działaniu, umiejętności dostosowania się zmieniających się warunków, inicjatywa  
i samodyscyplina jest tez bardzo ważna,  
- jest 13 nauczycielem od 1999r. (od 14 lat) odkąd istnieje gimnazjum, który zostaje 
zwolniony po cichu (jeden nie po cichu) ona jest drugim, jej sprawa będzie bardzo głośna, 
- kilkakrotnie zwracała się do Wójta i do Komisji Oświaty, nikt nie jest zainteresowany sprawą 
w gimnazjum, spośród 15 radnych, co najmniej 8 miało możliwość spotkania się z nią jako 
nauczycielem, Pan Wiśniewski wykształcił pod jej okiem troje dzieci i nie ma odwagi się 
wypowiedzieć, jedynie Pan Lesisz miał odwagę wystąpić na Komisji Oświaty,  
- przez Kuratorium została przygotowana dla szkoły wizytacja, będzie tzw. ewaluacja, sprawą 
zajęła się również Inspekcja Pracy, na zeszłej sesji Wójt podpowiedział jej aby sprawę zgłosić 
do RIO, jednak zlecenie otrzymał Przewodniczący a radnego ustanowił do sprawdzenia co się 
dzieje w gimnazjum,  
- Dyrektor podlega ustawie o informacji publicznej dlatego wystąpiła do dyrektora o wykaz 
wyników z fizyki w czterech klasach, w których uczyła,  
- w Gazecie Dyrektor chwali się wynikami jakie uczniowie uzyskali, również dzięki niej, nie 
może się doczekać tych wyników dlatego wnioskuje o odwołanie z funkcji Dyrektora Pana 
Piotra Szczepkowskiego, od dzisiaj będzie zbierać podpisy i ma nadzieję przed 14 
października zakończyć.   
 
Radna B. Skrońska zwróciła uwagę, że mieszkańcom Stanisławowa nie chodziło, żeby Rada 
gminy ustosunkowała się tylko, że dwa miesiące temu zostało złożone pismo, zastanawiają 
się co się dzieje w tej sprawie i czy jest zajęte jakieś stanowisko.  
 

Przewodniczący Rady Gminy odnośnie wypowiedzi Pani Sytniewskiej dotyczącej kontroli RIO 
poinformował, że kieruje się zapisami ustaw, a podstawowa ustawa o samorządzie gminnym 
mówi, że skargę skierowaną na wójta lub kierownika jednostki organizacyjnej ma obowiązek 
skierować do Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, która składa się z radnych. Nie jest w stanie 
powołać kontroli z Najwyższej Izby Kontroli.   
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Wójt odnośnie pisma mieszkańców Stanisławowa stwierdził, że trzeba to sprawdzić w 
systemie kancelaryjnym, który jest bardzo szczelny a terminy odpowiedzi są dotrzymywane. 
Jednak kompetencje organów gminy w tym temacie są zerowe albo minimalne. Gmina może 
sprawdzić poziom hałasu, jeżeli wskaźnik ten będzie przekroczony to mieszkańcy zostaną 
ukierunkowani do których instytucji zgłosić aby walczyć z tym zjawiskiem 
 
Sołtys J. Wasiak poinformowała, że 
- mieszka niedaleko działki, na której jeżdżą motory, jest osobą niepracująca, nie słyszy 
hałasu, członkowie stowarzyszenie pana Barszczewskiego motory wożą na samochodach z 
przyczepkami, policja i straż nie stwierdzili zakłóceń, Nadleśnictwo wydało zgodę,  
- uważa że jeżeli w Stanisławowie nic się nie dzieje to nie znaczy że w Wojcieszynie też ma 
nic się nie dziać, niech młodzież ma zajęcie, wielu mieszkańców stanowi publiczność i 
podziwia,   
- jednemu mieszkańcowi to przeszkadza, poza tym do niej żadna negatywna opinia nie 
wpłynęła.  
 
Sołtys W. Sulwiński poinformował, że jest współautorem pisma, które odczytał radny 
Sobczak w sprawie chodnika w Janowie. Przed napisaniem pisma zwracali się do radnej 
Pruszkowskiej z informacją, radna na festynie była oburzona. Poinformował, że nie jest to 
inwestycja na ul. Krzyżanowskiego tylko budowa ścieżki pieszo-rowerowej Janów Klaudyn a 
pismo dotyczy przesunięcia inwestycji w czasie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że został złożony przez radnego Sobczaka wniosek 
do Wójta. Wójt orientuje się w wpływach i wydatkach budżetu i rozpatrzy ten wniosek. Może 
się okazać że dyskusja jest bezprzedmiotowa, bo wpływy mogą będą tak małe, że wielu 
inwestycji nie będzie można wykonać. Nie powinno się pomiędzy sobą rozdzielać pieniędzy 
w budżecie, ponieważ radni nie są władni tego robić.  
 
Sołtys W. Sulwiński dodał, że próbowali z Panią Pruszkowską spotkać się z wójtem i 
porozmawiać nt. tego wniosku. Jednak Pani Pruszkowska nie chciała rozmawiać, więc pismo 
zostało złożone. Wnioskodawcy nie chcą decydować nt. budżetu tylko rozmawiać szerzej, bo 
te pieniądze można podzielić na Klaudyn i Janów.   
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że Wójt rozpatrzy wniosek i przedstawi Radzie 
Gminy. Zaapelował aby uszanować kompetencje Wójta.   
 
Radny S. Lesisz zwrócił się z prośba aby w czasie remontu ul. Mościckiego, kiedy cały ruch 
kierowany jest przez Lipków ustawić dzielnicową albo straż gminną przy wjeździe w ul. 
Warszawską.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 
1) następna sesja odbędzie się 2 października 2013 r. (w środę) o godz. 14:00, wiodącymi 
tematami będą: 

1) informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013r., 
2) sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „EKO-BABICE” 

Sp. z o.o. za rok 2012;  
2) kolejna sesja odbędzie się 30 października 2013 r. w środę;  
3) zwrócił się do radnych o składanie wniosków do projektu budżetu na 2014 rok wraz ze 
wstępną kalkulacją najpóźniej do 24 września (wtorek). Wnioski złożone po tym terminie nie 
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będą mogły zostać rozpatrzone ze uwagi na terminy prac nad poszczególnymi etapami 
projektu budżetu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz ich szczegółowość i 
obszerność.  
  

18. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie 
XXX sesji Rady Gminy Stare Babice. 
  
  WICEPRZEWODNICZĄCY      PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 Adam KOTWICKI Henryk KUNCEWICZ  
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